

10D7N (EU10N)

FINLAND + NORWAY

10天7晚
芬兰+挪威
冬季梦幻之旅

Winter Wonderland



Commonwealth Travel Service Corporation Pte Ltd 大通旅游 (新加坡) 机构有限公司
101 Upper Cross Street #02-67/68/69 People's Park Centre Singapore 058357

Email: salesupport@ctc.com.sg | Website: www.ctc.com.sg | [CTCTravel.sg](https://www.facebook.com/CTCTravel.sg) | [ctctravel.sg](https://www.instagram.com/ctctravel.sg)

For more information, please call International Hotlines: 6535 0001



行程亮点

- + 5次追寻北极光的机会
- + 帝王蟹野生动物园+极光狩猎+帝王蟹大餐
- + 西达萨米博物馆
- + 住北极圈内的玻璃屋(带浴室设施)
- + 驯鹿雪橇+驯鹿驾照
- + 颁发穿越北极圈证书
- + 哈士奇犬越野游+哈士奇雪橇
- + 赫尔辛基市区游



特色风味餐

7顿早餐 / 5顿晚餐



温馨住宿

包含7晚酒店住宿

第1天 机上用餐

新加坡 ✈️ 赫尔辛基

- 齐集新加坡樟宜国际机场搭乘豪华客机飞往芬兰首都, 被称为“日出之国”的赫尔辛基。

第2天 晚餐

赫尔辛基 ✈️ 伊瓦洛 ✈️ 希尔克内斯

- **冬季捕捞帝王蟹体验** - 希尔克内斯是挪威北部港口城市也是世界最美丽的海边小镇。乘摩托车雪橇(或者乘船)前往学习如何捕捞帝王蟹。游览外峡湾风光, 了解小镇历史。
- **帝王蟹晚餐** - 在这里品尝自己捕捞的胜利成果, 学习如何料理帝王蟹, 享用肉质鲜美的帝王蟹大餐。

第3天 早/晚餐

希尔克内斯 ✈️ 萨里山

- **西达萨米博物馆** - 此博物馆为国家级别包含文化及大自然中心为一体。在这里您将体验芬兰土著萨米人与北方自然的亲密联系。此博物馆宣扬萨米文化, 让游客们惊叹大自然所赐予的力量。



第4天 早/晚餐

萨里山 ✈️ 玻璃屋酒店

- **雪地摩托探险** - 今天, 你将有机会自费体验穿越林海、跨雪原的豪情, 驾驶雪地摩托极夜中追赶极光, 在专业导游的带领下, 到没有乌云遮挡的湖边旷野欣赏极光, 与极光女神约会。
(注明: 两人乘搭一辆雪地摩托, 无有效驾照者需乘搭雪橇)
- **入住玻璃雪屋** - 观看北极光入住玻璃雪屋是首选, 您可放心休息享受毕生难忘体验, 一旦有北极光出现, 您将可以躺着享受漫天的星辰。

第5天 早/晚餐

萨里山 ✈️ 罗瓦涅米

- **紫水晶矿探宝** - 乘搭雪地火车前往拥有两千万年历史的紫水晶矿探宝, 紫水晶为智慧和财富的象征, 有安神助眠功效。体验在北极圈挖掘紫水晶原石的同时, 还可包揽拉普兰优美的自然风光。

第6天 早/晚餐

罗瓦涅米

- **圣诞老人村** - 与圣诞老人亲切会面拍照留念。在圣诞老人村邮局可以买到各种各样的圣诞卡, 盖上特有的邮戳之后会弥足珍贵。还有各式明信片 and 精美的礼品选购, 都意义非凡。
- **驯鹿牧场和雪橇** - 参观驯鹿牧场, 与驯鹿亲密友好互动。乘搭驯鹿雪橇奔驰在茫茫雪原, 欣赏沿途美丽自然冰雪奇观, 并获得驯鹿驾照做纪念。
- **北极穿越证书** - 今天您将能获得一份穿越北极圈的证书做纪念, 留下终身难忘的回忆!
- **哈士奇极地探险** - 体验冬天拉普兰惊奇有趣的探险活动, 到访哈士奇牧场, 感受坐在雪橇上, 由可爱温顺哈士奇带领驰骋在森林中的雪野上的独特旅程, 还有机会与可爱的小哈士奇合影留念。

第7天 早餐

罗瓦涅米 ✈️ 赫尔辛基

- 乘搭内陆航班飞往赫尔辛基。抵达赫尔辛基后入住饭店。

第8天 早餐

赫尔辛基

- 全体自由活动(不含车和导游)
(推荐参加自费行程: 爱沙尼亚+塔林一日游。)

第9天 早餐

赫尔辛基 ✈️ 新加坡

- **赫尔辛基市区游** - 包含外观赫尔辛基大学主楼、芬兰国家图书馆、政府宫和赫尔辛基大教堂等。
- **参议院广场** - 是赫尔辛基的政治、宗教、科学以及商业中心, 也是赫尔辛基历史最悠久的地区。
- **集市广场** - 最著名的广场及旅游胜地, 集市上出售新鲜果蔬、海鲜和鲜花以及芬兰美食。
- **贝斯柳斯纪念碑** - 这座纪念碑的造型完全颠覆了同类作品的模式, 由600多根银白色不锈钢管组成, 酷似一架巨型风琴。成为伟大的民族音乐家不朽作品的象征。

第10天

抵达新加坡

- 抵达温馨的家-新加坡。感谢您选择大通旅游, 期待再次与您畅游世界。



备注:

1. 团队确认出发有最低人数要求。
2. 团队以英文或者中文服务运作。
3. 行程若遇到当地的宗教活动、节日庆典或其他无法预知的事件, 以及自然气候等原因而无法安排。将找其他景点替代。实际行程顺序也将以当地旅行社最后确定为。
4. 准本公司保留因人力无法预见原因而更改游览景点和行程顺序的权利。恕不预先告知。
5. 行程的中文和英文描述内容若有不同, 将以英文版为准。



HIGHLIGHTS

- ✦ 5 Northern Lights Hunting Experience
- ✦ King Crab Safari with Aurora Hunting + King Crab Buffet Dinner
- ✦ Siida Suomi Museum
- ✦ Overnight at Fully Furnished Glass Igloo with Private Bath Room Facilities (Above Arctic Circle)
- ✦ Reindeer Sleigh + Reindeer Driving License
- ✦ Arctic Circle Crossing Certificate
- ✦ Husky Safari + Husky Sleigh
- ✦ Helsinki City Tours include: Senate Square, Market Square, Sibelius Monuments and etc



DELICACIES

7 Breakfasts & 5 Dinners



ACCOMMODATION

7 Nights

DOMESTIC FLIGHTS:

- ✦ Helsinki ✈️ Ivalo
- ✦ Rovaniemi ✈️ Helsinki

*NOTES:

1. Minimum group size is required for a confirmed departure.
2. Tour is conducted in English/Chinese.
3. Due to local or religious festivals/unforeseen circumstances and weather conditions, the sequence of itinerary may need to be changed or alternative sites substituted at short notice period.
4. We reserve the right to change/amend certain activities/itinerary due to unforeseen circumstances with/without prior notice..
5. In the event of discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to English Version.

DAY 1 Meal On Board

Singapore ✈️ Helsinki

- Assemble at Singapore Changi Airport and begin your vacation with a pleasant flight to Helsinki, capital of Finland, also known as "Daughter of the Baltic".

DAY 2 Dinner

Helsinki ✈️ Ivalo 🚗 Kirkenes

- **King Crab Safari** – A totally unforgettable experience awaits you on the frozen fjords of Kirkenes. This is your chance to learn how to catch, and most importantly EAT this mysterious creature. In this ultimate King crab fishing experience, you will be taken by snowmobile sledge* out on the fjord ice and also catch the northern lights. Here you will take part in the entire experience of catching the giant, and seeing how it is prepared.
- **King Crab Dinner** – Feast on the giant crab, served the Norwegian way at beautiful rustic restaurant by the fjord.

* Note: If the conditions are not suitable for snowmobile (beginning and end of the season), the tour may go by boat.

DAY 3 Breakfast/Dinner

Kirkenes 🚗 Saariselka

- **Siida Suomi Museum** – The Suomi Museum Siida is a national museum responsible for its special field. Siida is a captivating Culture and Nature Centre, you will experience the strong connection Suomi people have with the Northern nature. The museum upholds the Suomi culture and strengthens visitors' respect towards nature.

DAY 4 Breakfast/Dinner

Saariselka 🚗 Igloo Hotel

- **Snowmobile Safari** – Today, you will have a chance to join an optional exciting Snowmobile Safari experience.
- * Note: Ride is based on two people riding on one snowmobile. Participants without a driver's license will have to join the excursion in the sledge.
- **Igloo hotel** – Check in the world-famous Igloo. Look through the stunning Glass Roof, you may catch the enchanting Northern Lights blazing across the night sky if weather permits.



Arctic Circle Crossing



Snow Train Ride

DAY 5 Breakfast/Dinner

Saariselka 🚗 Rovaniemi

- **Amethyst Mine** – Lampivaara Amethyst Mine is a unique attraction in Lapland. This real and special gem mine is located on the top of a fell in the middle of Pyhä-Luosto national park.

DAY 6 Breakfast/Dinner

Rovaniemi

- **Santa Claus Village** – Travel through countryside to the magical Santa Claus Village and come face to face with the great man himself in the Santa Claus Office. Visit the Main Post Office to send Santa Claus-stamped greetings and explore handicraft and souvenir shops.
- **Reindeer Farm** – Meet and learn about friendly reindeer at a reindeer farm, and settle on a reindeer sleigh for a wonderful ride through the snowy woods. Receive a souvenir reindeer driving licence and enjoy a hot drink after the ride.
- **Arctic Circle Crossing Certificate** – To receive a Certificate proof that you have crossed the Arctic Circle.
- **Husky Safari** – A truly thrilling experience, especially when you have the chance to be a musher in control of your own team of dogs. Experience the excitement of the dogs as they eagerly wait to pull you at a speedy pace through the breath-taking Lappish scenery. You may even get to meet some of the cute husky pups.



Amethyst Mining Experience

DAY 7 Breakfast

Rovaniemi ✈️ Helsinki

- Proceed to the airport to take a domestic flight to Helsinki. Arrive Helsinki and transfer to hotel for check in.

DAY 8 Breakfast

Helsinki

- Free at leisure. (Suggested itinerary/Optional tour to Tallinn, Estonia)

DAY 9 Breakfast/Meal on Board

Helsinki 🚗 Departure

✈️ Singapore

- **Helsinki City Sightseeing** – Bypass the main building of the University of Helsinki, the National Library of Finland, the Government Palace, Helsinki Cathedral and etc.
- **Senate Square** – The Senate Square presents Carl Ludvig Engel's architecture as a unique allegory of political, religious, scientific and commercial powers in the centre of Helsinki, Finland.
- **Market Square** – Market Square is Helsinki's most International and famous market. The booths here sell traditional market foods and treats, as well as handicrafts and souvenirs.
- **Sibelius Monument** – Erected in 1967 by Finnish sculptor Eila Hiltunen, the abstract monument resembles a sound wave made from clusters of organ pipes. It consists of over 600 steel pipes unevenly grouped together at various heights, with the highest pipe reaching over 27 feet in the air.
- **Rock Church** – one of Helsinki's most popular attractions. Its spectacular atmosphere and unique architecture promise to make it an unforgettable experience, with its copper dome, exposed rocks and concrete beams.
- Transfer to Helsinki Airport for your flight back home.

DAY 10

✈️ Arrival Singapore

We hope that you have had an enjoyable vacation with CTC Travel and we look forward to your next holiday with us.



Husky Safari



Santa Claus Village



Reindeer Sleigh



Arctic Ice Floating (Optional)



King Crab Safari



Rock Church



Tallinn Old Town, Estonia (Optional)